
            Záznam z jednání Kontrolního výboru   MOb Hrabová

                                                     dne 25.8.2016.

Přítomni: Igor Trávníček, JUDr. Jan Skopal, Mgr. Jan Šumbera,
                  Ing. Bedřich Chlupatý

Program: 1. Stav nápravných opatřeni z kontrol MMO  

                  2. Stav pasportizace nájemních bytů na 
Šídlovci

                  3. Různé

1.   O odstraňování nedostatků z minulých let, které byly 
zjištěny kontrolou MMO  informoval starosta, p. Igor 
Trávníček.

2.   Dle informace pana starosty, většina nájemních bytů je po 
kontrole jejich stavu, byla provedena inventura. Kontrolní 
výbor prověří  současný stavu na místě, po dohodě se 
zodpovědnými pracovnicemi. Předpokládaný termín  -  říjen 
2016.

3.   Různé:

  -   p. Šumbera upozornil na probíhající výběrová řízení u 
rekonstrukce bytů,   kterých by se mělo zúčastňovat více 
zájemců ze strany dodavatelů.  (V současné době je 
vyzýváno cca 5 dodavatelů), a navrhuje, aby všechna 
výběrová řízení s předpokládanými náklady nad 300 tis. Kč, 
byla prováděna jako veřejná výběrová řízení.    Hlasování: 2 –
pro,  1 – se zdržel (B. Chlupatý - částka by měla být vyšší – 
cca 500,- tis. Kč).

   -   p. Chlupatý informoval o práci členů KV;        - p. Skopal se 
zúčastňuje   pravidelných měsíčních porad s policií na MOb 
Hrabová a p. Chlupatý  je jako host pravidelně přítomen na 
jednáních rady . 



                                                                                             
Bedřich Chlupatý v.r.

      

      


